
Protokół z posiedzenia nr VII Rady Dzielnicy Czuby Północne 
w dniu 05.12.2023 r.

Miejsce posiedzenia: siedziba Rady Dzielnicy Czuby Północne - ul. Kaczeńcowa14, Lublin 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 1730

Przewodnicząca obrad: Grażyna Stadnik

Protokolant obrad: Dariusz Jaremek

Porządek obrad - (zgodny z porządkiem przekazanym wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu):
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad .
3. Przyjęcie protokołu obrad z VI posiedzenia Rady Dzielnicy Czuby Północne, tj. z dnia 09.11.2023 r.
4. Udzielenie głosu zaproszonym gościom.
5. Informacje Przewodniczącego Rady i Zarządu o podejmowanych działaniach pomiędzy posiedzeniami.
6. Zapoznanie z pismami jakie wpłynęły do Rady Dzielnicy lub Zarządu Dzielnicy po 09.11.2023 r.
7. Zapoznanie z pismami do Wydziałów organizacyjnych UM Lublin i innych (przygotowanymi przez 

członków Rady Dzielnicy Czuby Północne)
8. Sprawy wniesione, wolne wnioski i zapytania.
9. Wyznaczenie daty kolejnego posiedzenia.
10. Zamknięcie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia:
Ad. 1) Otwarcie posiedzenia
Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy wypowiadając formułę: „Otwieram obrady
Rady Dzielnicy Czuby Północne”. Następnie stwierdziła na podstawie listy obecności, że
w posiedzeniu uczestniczy 12 członków Rady Dzielnicy, co stanowi wymagane quorum. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Ad. 2) Przyjęcie porządku obrad.
Przewodnicząca odczytała przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, czy są propozycje zmian
porządku obrad. Nie było propozycji zmian.

Na posiedzenie przybył (o godz. 17:35) p. Krzysztof Wronka. Od tej pory liczba członków obecnych
na posiedzeniu wynosiła 13 osób.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  zaproponowany  porządek  obrad.  Porządek  obrad  został
przyjęty jednogłośnie: 13 głosami - ZA.
Porządek obrad posiedzenia w dniu 05.12.2023 r. stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. 3) Przyjęcie protokołu obrad z VI posiedzenia Rady Dzielnicy z dnia 09.11.2023 r.
Przewodnicząca zadała pytanie czy wszyscy zapoznali się z przesłanym protokołem z VI posiedzenia
z poprzedniego zebrania i czy są ewentualnie uwagi do tego protokołu. Przewodnicząca poddała pod
głosowanie projekt protokołu. Protokół przyjęto jednogłośnie - 13 głosami ZA.
Protokół z posiedzenia nr VI z dnia 09.11.2023 r. stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Na posiedzenie przybył Grzegorz Majek (o godz. 17:38) . Od tej pory liczba członków obecnych na
posiedzeniu wynosiła 14 osób.

Ad. 4) Udzielenie głosu zaproszonym gościom.
Na posiedzenie przybył p. Dariusz Sadowski – Radny Miasta Lublin, p. Marek Chmiel – Dzielnicowy
Straży Miejskiej w Lublinie.
Panowie  poinformowali,  że  są  do  dyspozycji  zebranych  i  będą  odpowiadać  na  pytania  w  trakcie
bieżących dyskusji.
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Ad. 5) Informacje  Przewodniczącego  Rady  i  Zarządu  o  podjętych  działaniach  pomiędzy
posiedzeniami. 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przedstawił informację o działaniach podejmowanych przez
niego oraz przez Przewodniczącą Rady pomiędzy posiedzeniami.

Na posiedzenie przybyła (o godz. 17:47) p. Bożena Nowak. Od tej pory liczba członków obecnych na
posiedzeniu wynosiła 15 osób.

W  trakcie  omawiania  działań  Przewodniczącego  Zarządu  p.  Radny  D.  Sadowski  omówił
planowane inwestycje, które zamierza poprzeć w przyszłym roku, m. in.:

 budowa sygnalizacji świetlnej na ul. Tymiankowej i związane z tym kwestie, np. wysoki koszt,
 modernizacja ul. Orkana,
 remont drogi i parkingu w pobliżu przychodni przy ul. Jutrzenki,
 budowa parkingu w pobliżu ul. Watykańskiej,

Poinformował również o istotnej sprawie, jaką jest konieczność pokrycia deficytu budżetowego
miasta. Omówił zalety organizacji obchodów Europejskiej Stolicy Młodzieży, które odbyły się w br.
w Lublinie – głównie to wydobycie potencjału młodych osób tj. bardzo dobra inwestycja, która może
pomóc w zdobyciu tytułu Europejskiej Stolicy Kultury za kilka lat.

Ad. 6) Zapoznanie z pismami, jakie wpłynęły do Rady Dzielnicy lub Zarządu Dzielnicy po 09.11.2023 r.
Przewodniczący Zarządu Dzielnicy odczytał poszczególne pisma.
Wywiązała się dyskusja na temat spraw poruszonych w piśmie mieszkanki os. Ruta, która zwróciła się z prośbą

o zajęcie się tematami związanymi z porządkiem na jej osiedlu.

Na posiedzenie przybył p. Jarosław Pakuła – Radny Miasta Lublin

Ad. 7) Zapoznanie  z  pismami  do  Wydziałów  organizacyjnych  UM  Lublin  i  innych
(przygotowanymi przez członków Rady Dzielnicy Czuby Północne)

Przewodnicząca Rady Dzielnicy odczytywała poszczególne pisma a następnie zapytała  o zgodę na
wysłanie pism w przygotowanej treści.
Pisma przygotowane przez p. E. Szabałę do:
 Komisariat Policji VII oraz Straży Miejskiej w sprawie dewastacji skate parku przy ul. Herbowej

Na wysłanie powyższych pism wszyscy członkowie wyrazili zgodę.

 Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  –  w  sprawie  wyjaśnień  MOSiR  dot.  skateparku  przy
ul. Herbowej,
Na  wysłanie  powyższego  pisma  13  członków  nie  wyraziło  zgody.  1  osoba  była  za
pozostawieniem pisma w przygotowanej formie (jedna osoba nie głosowała).  Postanowiono,
aby autorka przygotowała pismo w nowej formie na kolejne posiedzenie.

Pisma przygotowane przez Przewodniczącą Rady:
 Zarządu Dróg i Mostów w sprawie naprawy nawierzchni al. Marzeń.
 Wydział  Zarządzania  ruchem  Drogowym  i  Mobilnością  –  dot.  poruszania  się  samochodów

dostawczych po al. Marzeń,
 Zarządu Dróg i Mostów - podziękowania za podejmowane działania na rzecz Dzielnicy dla p. K. T.

złożone na ręce p. Dyrektora.
Na wysłanie powyższych pism wszyscy członkowie wyrazili zgodę. 

Ad. 8) Sprawy wniesione, wolne wnioski i zapytania
 Wywiązała się dyskusja na temat planowanych zmian planu kursowania komunikacji  miejskiej

w Lublinie  w  związku  z  uruchomieniem  Dworca  Metropolitarnego,  zwłaszcza  połączeń
biegnących przez dzielnicę  Czuby Północne.  Członkowie Rady wyrazili  swoje niezadowolenie
z powodu tych zmian, jednak p. Radny J. Pakuła wyjaśnił, że zmiany będą wdrażane stopniowo
i są przez cały czas dyskutowane z firmą wprowadzającą zmiany.
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 Padła propozycja wysłania pism w tej sprawie z podpisami mieszkańców na adresy: Rady Miasta
Lublin, P. Prezydenta oraz ZTM’u.

 P. Jadwiga Januszek przekazała zgłoszenie mieszkańca ul. Kawaleryjskiej w sprawie jego wniosku
dot. wykonania przejścia dla pieszych przy tej ulicy. Wykonanie takiego przejścia wymagałoby
likwidacji 3 miejsc parkingowych w tym miejscu.

 P. Jarosław Pakuła wrócił do tematu skate parku, tj. jak wygląda proces planowania remontów tego
typu miejsc rekreacji.

Na posiedzenie przybył p. Radosław Skrzetuski – Radny Rady Miasta Lublin.

Ad. 9) Wyznaczenie daty kolejnego posiedzenia.
Przewodnicząca Rady Dzielnicy zaproponowała wstępną datę kolejnego posiedzenia na: 16.01.2023 r. 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy oraz Przewodniczący Zarządu złożyli życzenia wszystkim 
zebranym z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. 

Ad. 10) Zamknięcie posiedzenia
Przewodnicząca Rady Dzielnicy stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia Rady i o godz. 1957 
zamknęła posiedzenie Rady Dzielnicy Czuby Północne wypowiadając formułę: „Zamykam obrady 
Rady Dzielnicy Czuby Północne”.

Protokołował: Dariusz Jaremek
(imię i nazwisko)

Podpis sporządzającego protokół:    …………………………………….

Załączniki: (zgodnie z § 14 ust. 16a)
1) Lista obecności z VII posiedzenia z dn. 05.12.2023 r.
2) Porządek obrad VII posiedzenia Rady Dzielnicy Czuby Północne w dniu 05.12.2023 r.
3) Protokół z posiedzenia nr VI z dnia 09.11.2023 r.

Protokół zatwierdzony w dniu ……………………...……….….

Podpis Przewodniczącego obrad: ………………………………
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	Przebieg posiedzenia:

